
Most búcsúzom�
Csipai Béla utolsó mérkõzését Orosházán vezette, ahol Kepka Ro-
land (balról) és Gyekiczki István (jobbról) volt segítségére, a hazai
csapat nevében pedig Tóth István kapus (középen) köszöntötte
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Közel 25 éves labdarúgó já-
tékvezetõi mûködés után letette
a sípot Csipai Béla, akit pályafu-
tásáról faggattuk.

� Hogyan és mikor kezdõ-
dött?

� Játékosként a Békésszent-
andrási Hunyadiban játszottam
1978-ig. Egy évvel késõbb játék-
vezetõi vizsgát tettem Oroshá-
zán, és még azon a nyáron me-
gyei kerettag lettem.

� Melyik volt az elsõ mérkõ-
zése?

� Az Orosházi Dózsa�Oroshá-
zi Új Élet TSZ kupamérkõzésen
debütáltam, ahol Szekeres Imre
egykori neves NB II-es játékve-
zetõ segített. A negyedszázad év
alatt közel másfélezer mérkõzé-
sen mûködtem közre.

� Kik segítették a pályán és
kikkel mûködött?

� Köszönetet szeretnék mon-
dani azoknak, akik a kezdet
kezdetén segítettek, Bánki Hor-
váth István, Geréb István, Mézes
János, Gyõri László. Örömmel
tölt el, hogy olyan kiváló játék-
vezetõknek segíthettem NB III-as
és megyei mérkõzéseken, mint
például Hanyecz István, Orovecz
József, Zábrák Frenc, Gyekiczki
István és még sokan mások.

� Családja hogy viszonyult a
hobbijához?

� Köszönöm nekik a türel-
met. Fõleg a feleségemnek, mert
nélküle a hosszú pályafutást
nem lehetet volna elérni. Csaba
fiam a szentandrási Hunyadiban
bontogatja szárnyait, és ki tudja

Csipai Béla szegre akasztotta sípját

késõbb nem kap-e kedvet a já-
tékvezetéshez.

� Ilyen hosszú idõ alatt bi-
z o n y á r a  a k a d t  k e llemetlen
emlék is?

� Nem szívesen gondolok
vissza egy tavalyi dobozi talál-
kozóra, ahol Lipták Zoltán hazai
játékos meggondolatlansága mi-
att a 88. percben le kellett fúj-
nom a mérkõzést.

� Hogyan tovább?
� Orosházán kezdtem és ott is

fejeztem be az Orosháza�Újkí-

gyós megyei I. osztályú találko-
zó vezetésével. Szeretnék köszö-
netet mondani a Békés Megyei
Labdarúgó Szövetség Játékveze-
tõ Bizottságának, a két csapat
vezetõinek, játékosainak, vala-
mint asszisztens kollégáimnak a
megható búcsúztatásért. A veze-
tést befejeztem, a síp a szegre
kerül, de nem szeretnék azon-
nal elszakadni a zöld gyeptõl.
Õsszel még asszisztensként mû-
ködni kívánok, ezzel is segítve
a fiatalabb kollégákat.      Ny. M.

� Mi volt az oka a jelentõs ta-
vaszi visszaesésnek? � kérdez-
tük Kurucz Gyula klubelnök-
tõl, akivel a gárda féléves sze-
replését taglaltuk.

� Sajnos, a tavaszi idényben
nem a várakozásnak megfelelõ-
en szerepelt a csapat. Ebben az
idõszakban csak tíz pontot gyûj-
töttünk, kétszer nyertünk, négy-
szer döntetlenül mérkõztünk és
kilencszer vesztesen hagytuk el
a pályát. Sok volt a sérültünk,
azután jöttek a sárga lapok és a
szezon végefelé látszott erõnléti
gondok is vannak. Nem vélet-
len, hogy a tavaszi mérkõzése-
inken � amíg a elsõ félidõben
mindenkivel partiban voltunk

Tavaszi mélyrepülés Kondoroson
Csak tíz pontra futotta ebben az esztendõben

A Kondorosi TE együttese tizedik helyen végzett a labdarú-
gó NB III. Alföld-csoportjában. A gárda 26 pontjával az õszi
záráskor még az ötödik pozíciót foglalta el a tabellán, ám a
várakozáson aluli tavaszi szerepléssel mindezt alaposan
lerontotta.

�, szünet után rendre gólokat
kaptunk és vesztettünk. Az egye-
sület vezetõsége a bajnokság
elõtt az ötödik-nyolcadik hely
elérését tûzte ki célul, amit a
gyengébb tavaszi szereplés miatt
nem tudtunk teljesíteni.

� Mely mérkõzéseken nyúj-
tott jó teljesítményt a csapat,
mikor okozott csalódást?

� Az elsõ tavaszi két forduló-
ban nyertünk a Jamina SE és a
Békés ellen. Ezeken a találkozó-
kon jó teljesítményt nyújtottak
a fiúk. A folytatásban jöttek a
gondok, négy fordulóval a
idény vége elõtt Halász Ferenc
vezetõedzõ is lemondott, aki-
nek a korábbi két évben végzett
munkájáért csak elismerés jár,
hiszen tavaly újoncként a hato-
dik helyre vezette az együttest.

� Egyénileg kik nyújtottak jó
teljesítményt a csapatból, kik
okoztak csalódást?

� A tavaszi idényben elégedet-
tek voltunk a fiatal Benczúr
Norbert teljesítményével, mel-
lette még a két kapus, Adamik és
Nagy Gábor hozta magát, a töb-
biek viszont alaposan elmarad-
tak a képességeik alapján joggal
elvárható teljesítménytõl.

� Hogyan alakult a házi gól-
lövõlista?

� A csapat az elmúlt bajnok-
ságban negyvenhárom gólt szer-
zett. A házi góllövõlistánk élén a
középpályás Lipták Miklós vég-
zett tizenhárom találattal, míg
Janis János tizenkét gólt szerzett.
Varga János hat, Hrabovszki há-
rom, Palyusik kettõ, Udvari,
Szabó, Gombár, Pusztai, Jansik

és Kiszely egy-egy gólt szerzett,
illetve egy öngólt is vétettek el-
lenünk.

� Tudomásunk szerint a Ha-
lász Ferenc lemondása után
megbízott Janis János csak ide-
iglenesen ült le a kispadra.
Van-e már nevesíthetõ utódja?

� Igen, Sztvorecz Sándorral
állapodtunk meg, aki évekkel
korábban már sikeresen irányí-
totta a csapatot, így õsztõl az NB
II-et megjárt egykori labdarú-
gónk lesz az edzõ.

� Milyen változások várha-
tók a keretben?

� Túl nagy mozgással nem
számolunk. Úgy tûnik, hogy há-
rom játékos távozik és pótlá-
sukra három-négy új labdarúgó
érkezhet a csapathoz. Az elsõ
újonc Csongrád megyébõl érke-
zett a csapathoz, a középpályás
Szolga Krisztián személyében,
aki legutóbb a megyei I. osztá-
lyú Tápéban játszott, de koráb-
ban az NB III-ban is szerepelt. A
tervek szerint tizennyolc tagú
kerettel vágunk neki az NB III-as
szezonnak, amelyben jó közép-
csapat szeretnénk lenne, az ötö-
dik-nyolcadik helyre várjuk a fi-
úkat az Alföld-csoportban.

� Mikor kezdték el a felké-
szülést, biztosítottak-e az anya-
giak?

� Az együttes július második
napján látott munkához. Az elsõ
héten még csak amolyan ráveze-
tõ edzések voltak, azóta viszont
heti öt foglalkozás szerepel a
programban és jelenleg folyik a
felkészülési mérkõzések idõ-
pontjainak egyeztetése is. A csa-
pat legfõbb támogatója változat-
lanul az önkormányzat, mellet-
te azonban több kondorosi cég,
valamint vállalkozó segíti a
munkánkat.

Eredmények. A-csoport: FC
Gold�Mink 5�4, gólszerzõ:
Bencsik P. 2, Molnár, Bencsik
M., Nagy, ill. Marosvölgyi G. 2,
Kerekes, Kriska. Baumit�Öcsöd
2�2, g.: Bohák, Molnár, ill. Far-
kas, Bagi.

Az állás: 1. Bad Boys 18 pont
(39�17, 7 mérk.), 2. Baumit 17
(38�10, 7 mérk.), 3. Inter 12
(45�26, 7 mérk.), 4. Öcsöd 11
(30�20, 7 mérk.), 5. Viktória 9
(32�26, 7 mérk.), 6. FC Gold 3
(16�52, 7 mérk.), 7. Mink 3
(24�73, 8 mérk.). A góllövõlis-
tát Kovács Csaba (Viktória) ve-
zeti 24 találattal.

B-csoport: Jazz Café�Mozza-
rella 1�16, g.:  Darida R., ill.
Urbancsok 4, Palyov 4, Gombár
3, Mizik 2, Szklenár 2, Rafaj.
Behát�Unitrans 9�4, g.: Bog-
dán 3, Csicsely 3, Bencze 2,
Koszti, Kiss T., ill. Béni 2, Ro-
zsán, Fábry. Hanyatlás�Oranje

Az A-csoportban heten folytatják
Nagy volt az átrendezõdés a Körös Kupáért zajló teremlab-
darúgó-bajnokságban. Az okokat ezúttal nem az eredmé-
nyek szolgáltatták, hanem az újabb visszalépések. Ismere-
tes, hogy a visszavágók elsõ fordulójában a Hooligans együt-
tese állt el a folytatástól, így a �C� jelû mezõny is kilenc
csapatra csökkent. Legújabban pedig az A-csoport fogyat-
kozott meg alaposan, miután sem a Tûzoltók, sem a HVCS
gárdája nem játssza le a bajnokság hátralévõ részét. A
visszalépõk eredményeit a versenykiírás értelmében tö-
rölték a szervezõk, így azután � legalábbis az A-csoportban
� alaposan átalakult a tabella.

2�4, g.: Folytán, Gábos, ill. Kaj-
tár, Petykó, Zalán Cs., Steigler. A
Brigade Rossonere�Szarvas Alfa
mérkõzést elhalasztották. Sza-
badnapos: ZFC United.

Az állás: 1. Mozzarella 27
(73�16, 9 mérk.), 2. Behát 24
(77�30, 10 mérk.), 3. Oranje
24 (56�33, 10 mérk.), 4. Bri-
gade Rossonere 13 (30�42, 9
mérk.), 5. ZFC United 12 (41�
40, 9 mérk.), 6. Szarvas Alfa 12
(32�33, 9 mérk.), 7. Unitrans 9
(40�50, 10 mérk.), 8. Jazz Café
4 (30�90, 10 mérk.), 9. Hanyat-
lás 3 (18�63, 10 mérk.). A gól-
lövõlistát Bogdán Gábor
(Behát) vezeti 26 találattal.

C-csoport:  Gemini�Pálinka
FC 2�2, g.: Albert, Szakács, ill.
Bóka, Radics. Diamond Horse�
Red Devils 4�2, g.: Vígh, Misúr,
Kovács N., Bencsik I., ill. Les-
tyán G., Sutyinszki. Sörklinika
Club Marshall�Gépállat 4�2, g.:

Nagy 2, Baráth, Paraizs, ill. Ki-
sari 2. Aramis�Régimódi 2�3,
g.: Bertók L., Janecskó, ill. Gé-
mes, Gombár, Búzás. Szabadna-
pos: Gólvágók.

Az állás: 1. Diamond Horse
24 (55�21, 9 mérk.), 2. Gólvá-
gók 24 (58�18, 9 mérk.), 3. Ré-
gimódi 24 (44�17, 9 mérk.), 4.
Aramis 16 (32�26, 10 mérk.),
5. Sörklinika Club Marshall 16
(34�37, 10 mérk.), 6. Gemini
13 (30�53, 10 mérk.), 7. Pálin-
ka FC 7 (20�69, 10 mérk.), 8.
Gépállat 3 (15�28, 9 mérk.), 9.
Red Devils 0 (20�39, 10
mérk.). A góllövõlistát Bencsik
Imre (Diamond Horse) vezeti
18 találattal.

A heti program. Július 9.,
szerda, 19.00: Öcsöd�Bad Boys
(A), 20.00: Mozzarella�Hanyat-
lás (B). Július 10., csütörtök,
19.00: Mink�Baumit (A). Július
11., péntek, 19.00: Unitrans�
ZFC United (B), 20.00: Oranje�
Brigade Rossonere (B), 21.00:
Szarvas Alfa�Behát (B). Július
12., szombat, 19.00: Pálinka FC�
Diamond Horse (C). Július 13.,
vasárnap, 17.00: Red Devils�
Aramis (C), 18.00: Régimódi�Sör-
klinika Club Marshall, 19.00:
Gépállat�Gólvágók (C). Szabad-
napos: Inter, Viktória, FC Gold
(A), Jazz Café (B), Gemini (C).

� A klub háza táján hova so-
rolják az elért helyezést?

� Év elején látatlanban elfo-
gadtam volna ezt a helyezést, hi-
szen minden tekintetben reális-
nak tûnt volna. A tavalyi csapat-
ból három kulcsembert kellett
pótolnunk, miután Zsigmond
Fruzsina, Bobvos Nanetta és
Miklósik Ivett is felhagyott az
aktív sporttal.

� Ehhez képest kifejezetten
jól indult a bajnokság�

� Az elsõ mérkõzést még si-
mán elvesztettük, a másodikon
viszont már végig partiban vol-
tunk az OSC-vel és gyõzelmi esé-
lyünk is volt, de egy vitatható
idõntúli dobással mégis kikap-
tunk idehaza. A vereség ellenére
összeállt egy olyan kezdõötös,
amellyel azután zsinórnban öt-
ször nyertünk. A nagy sorozat
közepette legyõztük az ezüstér-
mes Monort is, amelyet rajtunk
kívül csak a bajnok Autópark-
PVSK-nak sikerült felülmúlnia.
Az egy kiváló idõszak volt, utá-
na viszont becsúszott egy-két
nem várt vereség, ráadásul
Kondacs Adrienn sérülése miatt
hosszabb idõre kiszállt.
Utóbbaik közé tartozott a debre-
ceni és a miskolci fiaskó.

� Minek tulajdonítja ezt a

Július 19.
 Szarvas

Triatlon

Kilencedik hely lett a hatodikból
Vida Béla nem elégedetlen az idei eredménnyel

Hosszabb ideje tart már a nyári pihenõ a szarvasi kosárlab-
dázók számára. Az NB I. B-s nõi bajnokság kilencedik he-
lyén végzett csapat tagjai egy Körös-parti grillezéssel zár-
ták a szezont, amelyet Vida Béla vezetõedzõ értékelt la-
punk számára.

szinte hétrõl hétre változó pro-
duktumot?

� A hullámzó teljesítménynek
oka lehetett a már említett sérü-
lés, de volt számos más gon-
dunk is. Munkahelyi és iskolai
elfoglaltságok miatt nem min-
dig tudtunk a legerõsebbnek tar-
tott csapatunkkal kiállni. Egyéb-
ként ha az említett két mérkõ-
zést hozzuk, akkor a hatodik
helyen fejezhettük volna be a
bajnokságot.

� Egyénileg kikkel hogyan
volt megelégedve?

� Kondacs Enikõ és Vida Anna
pontszámban tartotta verseny-
ben a csapatot. Meg kell jegyez-
nem ugyanakkor, hogy nagyon
hiányoztak Pasek Mónika pont-
jai, bár õ munk a h e l y i  l e t e r -
heltsége miatt nagyon keve-
set  edzett  együtt  a  többiek-
k e l .  K o n d a c s  A d r i e n n  e l s õ -
s o r b a n  v é d õ m u n k á j á é r t
d í c s é r h e t õ ,  s é r ü l é s e  i d e j é n
b i z o n y o s o d o t t  c s a k  b e  i g a -
zán, hogy mennyire hiányzik a
csapatból. A gyõzelmi soroza-
tunk idején Szabó Viktória nyúj-
tott még jó teljesítményt, azt kö-
vetõen viszont õ is alaposan
visszaesett. Egy-egy meccsen
emelkedett az átlag fölé Nyem-
csok Anita, Tóth Adrienn, Juhász

Edit és Radics Anna. Õk mind-
annyian lényegesen több lehetõ-
séget kaptak, mint egy esztendõ-
vel korábban.

� Gazdaságilag milyen évet
zárt a klub?

� Az önkormányzat hathatós
támogatásából nem csak a fel-
nõtt csapat, de a négy utánpótlás
együttesünk versenyeztetése is
zavartalan volt, amiért külön
köszönet az illetékeseknek. A
dolgunkat persze megkönnyítet-
te, hogy nálunk nincs a játéko-
sok felé prémium, illetve bér-
költség. Csupán mûködésre, fel-
szerelésre, nevezésre és licen-
s z e k r e  k e l l e t t  k ö l t e n ü n k .
Némi problémát azért  évrõl
évre okoz a klubon belül, hogy
a nevezés és a játékosok
licensze horribilis összeget
emészt fel, ráadásul ezirányban
további terhek várhatók az új
idényben.

� Van már elképzelés arról,
hogy mit hoz a jövõ a csapat
életében?

� A jövõ évi keretünk két dol-
gon múlik. Függ attól, hogy az
idén nyáron érettségizett lányok
közül kik tudnak továbbra is a
rendelkezésünkre állni, illetve
a Kondacs testvérek munkahe-
lyi elfoglaltsága lehetõvé teszi-e
számukra a kosárlabda folytatá-
sát. Vannak elképzeléseink a
csapat megerõsítésére, de errõl
most még korai lenne bármit is
mondani.


